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PROTOKÓŁ  Nr XLVIII/2010 

XLVIII sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 27 października 2010 roku. 

 

Sesja odbyła się w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 14 
oo

 – zakończono o godzinie 15 
30

 

 

XLVIII sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima- 

Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad XLVIII sesji. Na stan 

ustawowy  15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych (spóźnienie radnej Bernadety 

Łukaszewskiej). 

                                 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Józef Gutowski                    - Wójt Gminy 

2. Pani Małgorzata Kubic               - Sekretarz Gminy 

3. Pani  Małgorzata Zdunek            - Skarbnik Gminy 

4. Pani Dorota Czerkies                  - Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

5. Pani Krystyna Łapacz                 - Dyrektor SP Straszewo 

6. Pan Roman Król                         - Kierownik ZB Pomezania  

7. Pan Adam Mączyński                 - Kierownik GOPS w Ryjewie 

8. Pan Roman Zbróg                       - Dyrektor GOK w Ryjewie   

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek  obrad przesłany radnym. 

Przewodniczący po konsultacji z Komisjami zaproponował by usunąć z tematyki obrad pkt.14 

„Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Ryjewo Pana Józefa 

Gutowskiego”.  Radni nie wnieśli innych uwag, wobec czego Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie zaproponowaną zmianę. W głosowaniu jawnym jednogłośnie Rada Gminy 

dokonała zmian w porządku obrad w brzmieniu zaproponowanym przez Przewodniczącego 

Rady :  

   

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie. 

5. Informacja o realizacji zadań przez ochotnicze straże pożarne. 

6. Informacja  o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryjewo za rok szkolny 

2009/2010.  

7. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych za 2009 rok radnych, pracowników 

Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody przez Radę Gminy na wydzierżawienie w 

trybie przetargu pisemnego ofertowego nieograniczonego na okres 15 lat nieruchomości 

zabudowanej – kotłowni usytuowanej na działce  nr 353/2 położonej w miejscowości 

Ryjewo.   
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9. Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały Nr VI/36/07 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

30 marca 2007r.  w sprawie przyjęcia statutu Urzędu Gminy w Ryjewie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/333/10 Rady Gminy Ryjewo z 

dnia 29 września 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Gminy Ryjewo 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie finansowym Zakładu Budżetowego 

„Pomezania” w Ryjewie na rok 2010.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie  udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi 

Kwidzyńskiemu na realizację  zadania pn. ,,Powiatowy Program Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego – Gambit Kwidzyński” 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/262/09 Rady Gminy Ryjewo z 

dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2010. 

15. Informacja Wójta o działalności w okresie między sesjami.  

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3   Przyjęcie protokołu z XLVII  sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, iż protokół z XLVII sesji 

Rady Gminy z dnia 29 września 2010 roku wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w 

Ryjewie jak również opublikowany na stronie Biuletynu Informacji Publicznej gm. Ryjewo. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu. Wobec faktu, iż nie było żadnych 

uwag, przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy przyjęła jednogłośnie protokół  Nr XLVIII z 

sesji Rady Gminy z dnia 29 września 2010 roku. 

 

Ad.4 Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie. 

W związku z nieobecnością Komendanta Posterunku Policji w Ryjewie Przewodniczący 

Rady poprosił o przekazanie informacji na temat bezpieczeństwa Przewodniczącej Komisji 

ds. Budżetu, Rozwoju Gminy i Bezpieczeństwa Publicznego, gdyż temat ten był omawiany na 

posiedzeniu tej komisji. 

 

Radna Barbara Wolak poinformowała iż według informacji przedstawionych na posiedzeniu 

Komisji stan bezpieczeństwa nie zmienił się w porównaniu do poprzednich lat. Nie maja  na 

terenie naszej Gminy poważniejszych przestępstw jedynie drobne rozboje.  

 

Ad.5  Informacja o realizacji zadań przez ochotnicze straże pożarne. 

W związku z nieobecnością Komendanta Gminnego Straży Pożarnej Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie tej informacji Pana Józefa Gutowskiego –Wójta Gminy.  

Pan Józef Gutowski poinformował iż na terenie naszej Gminy działają 4 jednostki OSP w 

Ryjewie, Benowie, Straszewie i Trzcianie. Jest 125 druhów. Jednostki zaopatrzone są ogółem 

w 4 strażnice i 6 samochodów ratowniczo – gaśniczych.  Jednostka organizuje wyjazdy 

młodzieżowych drużyna na obozy strażackie. Oprócz akcji typowo ratunkowo- gaśniczych w 

okresie tego roku jednostki brały również udział w działaniach związanych z 

zabezpieczaniem wałów przeciwpowodziowych w trakcie powodzi.  Największą bolączką jest 

pozyskanie nowego auta dla jednostki w Straszewie. Ponadto konieczny jest remont strażnic 

jak również zakup nowego sprzętu ratowniczo-gaśniczego.  Informacja stanowi załącznik Nr 

4 do protokołu.    
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Ad. 6 Informacja  o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryjewo za rok szkolny 

2009/2010.  
Informację przedstawił Pan Józef Gutowski Wójt Gminy, który poinformował iż w związku z 

ustawą o systemie oświaty Wójt Gminy jest zobowiązany do przedstawienia Radzie Gminy 

informacji o stanie zadań oświatowych. Informacja stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Zgodnie z informacja gm. Ryjewo prowadzi 2 szkoły podstawowe, 1 gimnazjum oraz 1 

przedszkole niepubliczne. Liczba uczniów w tych placówkach wynosi ogółem 783 uczniów.  

Ogólna liczba zatrudnionych nauczycieli w tych placówkach wynosi  69 nauczycieli z czego 

47 to nauczyciele dyplomowani. Oprócz nauczycieli w placówkach zatrudnieni również są 

pracownicy administracyjni i obsługi w liczbie 27. Do szkół dowożonych jest 399 dzieci.  

Szkoły stale współpracują z Posterunkiem Policji w Ryjewie w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa na terenie tych placówek. Szkoły biorą też udział w programach profilaktyki 

przeciw agresji i nietolerancji. W szkołach działają również świetlice szkolne i środowiskowe.  

Dotacje udzielane szkole rozliczane są zgodnie z terminami.  Wyniki sprawdzianu klas 

szóstych przedstawiają się następująco. Do egzaminu przystąpiło 66 szóstoklasistów, analiza 

wskazuje iż uczniowie  dobrze radzą sobie z umiejętnościami pisania i czytania gorzej z 

rozumieniem i wykorzystywaniem wiedzy w praktyce.   

 

Ad.7 Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych za 2009 rok radnych, 

pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

Informację dotyczącą oświadczeń majątkowych radnych przedstawił Przewodniczący Rady, 

który poinformował iż wszyscy radni złożyli oświadczenia w ustawowym terminie do 30 

kwietnia. Oświadczenia te zostały przekazane do Urzędu Skarbowego celem analizy. Urząd 

Skarbowy stwierdził drobne braki, które zostały już przez radnych skorygowane. Wszystkie 

oświadczenia umieszczone zostały w Biuletynie Informacji Publicznej. Informacja stanowi 

załącznik Nr 6 do protokołu. 

Informację dotyczącą oświadczeń pracowników Urzędu Gminy w Ryjewie oraz kierowników 

jednostek organizacyjnych przedstawił Pan Józef Gutowski, który również poinformował iż 

oświadczenia zostały złożone w terminie. Urząd Skarbowy przedstawił jedną drobną uwagę , 

która została już również skorygowana przez pracownika. Informacja stanowi załącznik Nr 7 

do protokołu.  

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody przez Radę Gminy na 

wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ofertowego nieograniczonego na okres 

15 lat nieruchomości zabudowanej – kotłowni usytuowanej na działce  nr 353/2 

położonej w miejscowości Ryjewo.   
Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy Ryjewo. Przewodniczący Rady 

Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag 

przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

W głosowaniu jednogłośnie (za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła 

UCHWAŁĘ  Nr XLVIII/336/10 z dnia 27 października  2010 roku w sprawie wyrażenia 

zgody przez Radę Gminy na wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ofertowego 

nieograniczonego na okres 15 lat nieruchomości zabudowanej – kotłowni usytuowanej na 

działce  nr 353/2 położonej w miejscowości Ryjewo.  Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do 

protokołu. 
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Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały Nr VI/36/07 Rady Gminy Ryjewo 

z dnia 30 marca 2007r.  w sprawie przyjęcia statutu Urzędu Gminy w Ryjewie. 

Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy Ryjewo. Przewodniczący Rady 

Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag 

przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 W głosowaniu jednogłośnie (za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła 

UCHWAŁĘ  Nr XLVIII/337/10 z dnia 27 października  2010 roku w uchwały w sprawie  

uchylenia uchwały Nr VI/36/07 Rady Gminy Ryjewo z dnia 30 marca 2007r.  w sprawie 

przyjęcia statutu Urzędu Gminy w Ryjewie. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/333/10 Rady Gminy 

Ryjewo z dnia 29 września 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Gminy Ryjewo.  

Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy Ryjewo. Przewodniczący Rady 

Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag 

przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 W głosowaniu jednogłośnie (za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła 

UCHWAŁĘ  Nr XLVIII/338/10 z dnia 27 października  2010 roku w uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XLVII/333/10 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 września 2010 r. w 

sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie finansowym Zakładu Budżetowego 

„Pomezania” w Ryjewie na rok 2010.  

Projekt uchwały odczytał Pan Roman Król – Kierownik Zakładu Budżetowego „Pomezania”, 

który wyjaśnił iż związane jest to z podwyżka dla pracowników samorządowych o 5% i 

dotyczy przeniesienia środków na płace.  

 Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 W głosowaniu jednogłośnie (za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła 

UCHWAŁĘ  Nr XLVIII/339/10 z dnia 27 października  2010 roku w uchwały w sprawie 

zmiany w planie finansowym Zakładu Budżetowego „Pomezania” w Ryjewie na rok 

2010.Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie  udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi 

Kwidzyńskiemu na realizację  zadania pn. ,,Powiatowy Program Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego – Gambit Kwidzyński”. 

Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski – Wójt Gminy Ryjewo. Przewodniczący Rady 

Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag 

przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 

 W głosowaniu jednogłośnie (za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła 

UCHWAŁĘ  Nr XLVIII/340/10 z dnia 27 października  2010 roku w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej  Powiatowi Kwidzyńskiemu na realizację  zadania pn. ,,Powiatowy 

Program Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego – Gambit Kwidzyński”. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

podatku rolnego.  

Przewodniczący Rady poinformował iż w dniu posiedzenia Komisji ds. Rolnictwa(…) nie 

była jeszcze znana średnia cena skupu żyta dlatego też Komisja ta nie mogła się z nią 

zapoznać. Komisja ds. budżetu (…) i ds. edukacji (…) podjęły takie stanowisko iż należy 

ponieść stawkę z roku poprzedniego o 4% tak jak to miało miejsce przy stawkach podatku od 

nieruchomości co jednocześnie będzie skutkować obniżeniem podanej przez GUS stawki z 

37,64 zł do 35,46 zł za 1 kwintal żyta. Przewodniczący w związku z zaistniałą sytuacją 

zarządził 5 min. przerwę by Komisja ds. rolnictwa (…) mogła przedyskutować  tą uchwałę i 

przedstawić swoje stanowisko.  

W trakcie przerwy na posiedzenie sesji przybyła radna Bernadeta Łukaszewska.  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji ds. rolnictwa (…) jej 

przewodniczącego Pana Władysława Domińczak. 

Przewodniczący komisji ds. rolnictwa(…) poinformował iż komisja proponuje podnieść 

stawkę o 2% w porównaniu do roku ubiegłego. 

 Radny Jerzy Paradowski- członek Komisji ds. rolnictwa(…) dodał iż sytuacja rolników jest 

już i tak ciężka i obciążanie ich dodatkowymi kosztami tym bardziej ich pogrąży.  

Przewodniczący Rady wobec dwóch propozycji stawek za 1 kwintal żyta poprosił radnych o 

głosowanie. 

- wzrost o 4% - za 9, przeciw-6, wstrzymało się -0  

- wzrost o 2% - za 6, przeciw-9, wstrzymało się -0 

Radni większością głosów przyjęli propozycję wzrostu stawki za 1 kwintal żyta o 4%.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały uwzględniając przegłosowana stawkę po 

czym przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu większością głosów (za – 9, przeciw – 6, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  

podjęła UCHWAŁĘ  Nr XLVIII/341/10 z dnia 27 października  2010 roku w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego. Uchwała stanowi załącznik Nr 

13 do protokołu. 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/262/09 Rady Gminy 

Ryjewo z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2010. 
Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek – Skarbnik Gminy Ryjewo wyjaśniając iż 

zmianom uległy: 

- dochody zwiększyły się o 112 tyś. zł co stanowi środki przyjęte do budżetu z 

dofinansowania programu ISO; 

- na dziale 75618 zwiększono środki z wpływów za sprzedaż alkoholu; 

- w dziale 70005 zwiększono wydatki inwestycyjne przeznaczone na  świetlicę w Rudnikach ; 

- wydatki w dziale 851-85154 (ochrona zdrowia) zwiększono o zwiększone dochody z 

wpływów ze sprzedaży alkoholu, 
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-w załączniku Nr 2 przeniesiono środki między paragrafami z promocji na  zapłatę za place 

zabaw na które rozstrzygnięty został już przetarg i w związku z wymogiem przeprowadzenia 

kilku imprez integracyjnych na tych placach zabaw koszty te wzrosły o 4.000 tyś zł; 

- zmianie uległy wydatki szkół co związane jest z podjętą decyzją o przyznanie 5% podwyżek 

pracownikom obsługi. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

 

W głosowaniu jednogłośnie (za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła 

UCHWAŁĘ  Nr XLIII/342/10 z dnia 27 października  2010 roku w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXIX/262/09 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy na rok 2010. Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

Ad.15 Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.  

 

Ad.16.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Małgorzata Misiak  poinformowała, iż mieszkańcy w szczególności Osiedla Leśnego 

proszą o wybudowanie chodnika przy ul. Grunwaldzkiej od strony leśniczówki do bloków. 

Motywują to faktem iż w okresie jesiennym zmuszeni są do chodzenia po błocie a 

wieczorami przemieszczanie się po tym odcinku jest bardzo niebezpieczne.   

 

Radny Jerzy Paradowski poinformował, iż zapadła się nowo wybudowana droga powiatowa 

w  przy skrzyżowaniu do kościoła w Straszewie bo jest tam duża kałuża, ponadto uszkodzona 

lampa w Trzcianie nadal nie jest naprawiona. Również na drodze na Szadowo są zastoiny i 

należałoby porozmawiać z Nadleśnictwem by ktoś zajął się powycinaniem części drzew na 

tym odcinku co spowoduje lepsze osuszanie się tej nawierzchni.  

 

Radny Aleksander Grochowski zgłosił iż samochód ciężarowy uszkodził chodnik przy 

wjeździe z ul. Grunwaldzkiej na ul. Cichą. 

 

Radny Ryszard Patzwald zgłosił by w przyszłorocznym budżecie ująć naprawę  wału 

wibracyjnego  na długości ok. 400 metrów bo nie remontowany wytrzyma może jeszcze jeden 

sezon. 

 

Ad.17 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

Pan Józef Gutowski odpowiedział: 

- Radnej Małgorzacie Misiak iż z chodnikiem tym jest problem gdyż teren na którym miałby 

on być należy do Nadleśnictwa, a Nadleśnictwo chce  te tereny sprzedać na działki 

budowlane. 

 

- Radnemu Jerzemu Paradowskiemu, że droga do Szadowa ma być remontowana przez 

powiat. Gmina Ryjewo chciała wspomóc tą inwestycję finansowo niestety na  ten odcinek, o 

który Pan wnioskuje Nadleśnictwo nie wyraża zgody. Co do drogi powiatowej i tego odcinka 

o którym Pan wspominał jest decyzja o tym by właściciel gruntów na którym stoi woda musi 

zrobić groble, żeby ta woda nie stała tylko schodziła. Lampy były wielokrotnie zgłaszane 
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Elektrownia dokonała  sprawdzenie uszkodzonej lampy i trzeba wymienić w niej kable bo są 

uszkodzone.  

- Radnemu Ryszardowi Patzwald iż inwestycja zostanie ujęta w projekcie budżetu 

 

Ad.18 Wolne wnioski i informacje.  

Sołtys Sołectwa Straszewo Pani Janina Pelcer zapytała kiedy można spodziewać się 

dodatkowej wiaty na przystanek autobusowy w Straszewie? 

 

Pan Józef Gutowski odpowiedział iż wiata jest już zamówiona  według informacji z firmy 

wykonującej jeszcze ok. 2 tyg. trzeba poczekać.  

 

Przewodniczący Rady w związku z końcem kadencji przekazał pisma, które wpłynęły do 

Rady dotyczące zabezpieczenia środków w przyszłorocznym budżecie na ręce Wójta Gminy.  

Przewodniczący Rady poinformował również, iż otrzymał do wiadomości od Pana Romana 

Króla z Zakładu Budżetowego „Pomezania” propozycje stawek taryf za wodę i ścieki. 

 

Pan Roman Król poinformował, iż ceny naszej wody są w dużym stopniu zależne też od cen 

wody  z Kwidzyna i Sztumu gdyż od nich w części wodę pobieramy. Chodzą słuchy, że 

Kwidzyn podniesie stawki o 20%.  

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy maja może jakieś sugestie względem ustalania 

tych taryf. 

 

Radna Barbara Wolak zaproponowała by może idąc w ślad za podwyżkami w podatkach 

również taryfy podnieść maksymalnie o 4%.  

 

Radni poparli propozycje radnej Barbary Wolak i poprosili by Wójt rozważył oprócz 

propozycji Pana Romana Króla również opcję 4%.  

 

 

Ad.19 Zakończenie obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XLVIII sesji 

Rady Gminy Ryjewo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

                                                                                                  Przewodniczący 

                                                                                                 Rady      Gminy  

 

                                                                                                 Kazimierz Zima 

 


